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Skeittihallin suunnitteleminen ja toteuttaminen Vihtiin
Liikunta on jatkuvasti noussut kuntalaisten keskustelujen aiheeksi. Olemme pyrkineet

vähentämään liikkumattomuutta, sekä kouluterveyskyselyissä on ilmennyt liikkumisen

puutetta. Myös Vihti nuorten silmin -kyselyssä on suuresti noussut esille uusien

liikuntamahdollisuuksien ja vapaa-ajanviettopaikkojen tarve. Monelle skeittaaminen on

jokapäiväinen harrastus ja siksi pidämme tärkeänä, että Vihti voisi tarjota

harrastusmahdollisuuden tähän myös talvella.

Vihdin nuorisovaltuusto esittää, että Vihdin kuntaan suunniteltaisi ja toteutettaisiin

skeittihallin, joka tarjoaisi harrastusympäristön monenlaisille harrastajille kuten skeittaajille,

skoottaajille, rullaluistelijoille ja bmx-pyöräilijöille. Vihdissä on edellä mainittuja harrastajia

paljon, mikä näkyy esimerkiksi keväästä syksyyn täpötäynnä olevasta Lankilan

skeittiparkista. Hallin suunnittelemisessa voidaan ottaa huomioon myös muita urheilulajeja,

joita ei voi harrastaa talvisin.

Lasten ja nuorten innostus harrastamiseen voi lopahtaa esimerkiksi sen takia, että lähimmät

skeittihallit ovat Espoossa ja Helsingissä. Vanhemmilla ei ole usein mahdollisuutta viedä

lapsiaan sinne asti, ja bussilippujen korkeat hinnat ovat useammalle rajoittava tekijä.

Suosittelemme skeittihallin sijainniksi Nummelaa, sillä Nummelassa asuu suurin osa

vihtiläisistä, sekä se on helpoiten tavoitettavissa. Skeittihallin myötä Vihdissä liikuntapaikkoja

ja vapaa-ajanviettopaikkoja olisi taas yksi enemmän, ja lisäksi se vetäisi puoleensa nuoria

harrastajia myös naapurikunnistamme.
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Vihdin nuorisovaltuuston puolesta,

nuorisovaltuutettu Elsa-Martta Luokkanen


